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Sorți norocoși
pentru FC

Viitorul în UCL
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Dacii i-au spulberat pe teutoni

Constănțeanul Adrian
Roșca și-a adjudecat

centura europeană AFSO
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Masterul 
și doctoratul
vor să... iasă 

la pensie
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Regulament pentru amenajarea spațiilor verzi

Lucrare făcută cu picioarele?
S-a asfaltat și
reasfaltat de mama
focului, la Constanța,
în ultima vreme. Și,
poate cel mai
important, au fost
resistematizate zone-
cheie ale orașului, cum
ar fi platoul din fața
Gării și intersecția
dintre bulevardul
Alexandru Lăpușneanu
și strada Soveja (zona
City Park Mall). Cu
toate acestea, diferit nu
înseamnă neapărat
mai bine. De exemplu,
constănțenii care au
trecut mai des prin
zona City Park Mall au
observat că
modificările din
intersecția dintre strada
Soveja și bulevardul
Alexandru Lăpușneanu
par făcute de... Dorel,
proverbialul personaj
care face lucrurile
exact pe dos.uPAG. 8

Sistematizare făcută pe dos în zona 
City Park Mall! Iar și-a băgat coada Dorel

În vreme ce Sănătatea autohtonă este în agonie

Că în Constanța se
construiește exagerat de mult
este un fapt reclamat de mulți

oameni, în special de activiștii
de mediu, care au susținut că
s-au distrus suprafețe mari de

spații verzi pentru proiecte
imobiliare ambițioase. Așa se
face că reglementarea
amenajării de spații verzi pe
lângă blocurile mari de locuințe
a devenit o necesitate. De
aceea, Primăria Constanța a
elaborat un regulament privitor
la asigurarea suprafeței
minime de spații verzi pentru
lucrările de construcții și
amenajări autorizate pe raza
municipiului Constanța. Un
draft al acestui regulament 
a fost supus consultării 
publice pe site-ul Primăriei
Constanța (www.primaria-
constanta.ro).

Construiești? Ori asiguri și spațiu
verde, ori ți se demolează clădirea!
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Pe strada Soveja, Dorel a amenajat trecerea de pietoni mai sus de alveola care,
în teorie, trebuie să îi împiedice fizic pe șoferi să întoarcă pe linia dublă
continuă, dar să nu le pună dificultăți pietonilor în a traversa fără riscuri

Electricitatea, mai
disfuncțională decât RCA?

Șeful ANRE, Niculae Havrileț: 

„Plafonarea prețului electricității 
presupune măsuri extreme, precum
suspendarea unor platforme bursiere“
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INCREDIBIL! „Scurgeri“
importante pentru sistemul
sanitar! Vezi mecanismul! 

Dezvoltarea lentă a sistemului
de sănătate românesc, fie că
vorbim de dotări, fie că vorbim
de infrastructură sau de
perfecționarea personalului
medical, nu face altceva decât
să încurajeze turismul medical,
evident în defavoarea noastră.
De ce spunem asta? Este cât
se poate de simplu. Tot mai
mulți români, imediat ce prind o
portiță de a pleca să se trateze
în afară, o fac fără să se mai
uite înapoi, exceptându-i pe cei
care își permit oricum să plece
fără prea multă birocrație.

Astfel, pacienții români, în loc
să lase banii în țară, cu care ar
fi putut lejer să se investească,

mai ales că avem nevoie
disperată, îi lasă în diferite alte
părţi ale lumii.

Șeful CJPC Constanța, 
amenințat de apropiați ai patronului 

de la Cuptorul cu Plăcinte!

Campioana pornește 
la drum în noua 
ediție a Ligii 1
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